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Vragen van de leden Neppérus en Ziengs (beiden VVD) aan de 
staatssecretaris van Financiën over lasten bij invoer van biologische wijnen 
(ingezonden 11 februari 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat van biologische wijnen bij invoer in Nederland 
opnieuw moet worden aangetoond dat zij voldoen aan de eisen die aan een 
biologische wijn worden gesteld, nadat deze wijnen in het EU land van 
herkomst al aan deze eisen hebben voldaan? 

Vraag 2
Gelden voor andere biologische producten gelijksoortige regels bij het 
importeren in Nederland? 

Vraag 3
Welk voordeel hebben wijnhandelaren wanneer een wijn een keurmerk heeft 
dat de wijn biologisch is? 

Vraag 4
Herkent u zich in de kritiek uit de branche dat er veel administratieve lasten 
zijn en dat de controles erg streng zijn?
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